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英文原版

magictreehouse

儿童文学

英文

童话

故事书

written

tale

评论

这个系列的书每本都精彩，8岁的我看得很入迷。

-----------------------------
俩魔法师好弱……
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-----------------------------
People often try to convince us that the world is scarier than it truly
is.很不错的一本书,Ice
Wizard希望用他的眼睛换取智慧,NORN给他的智慧种子在他大脑中却没有成长,Norn把I
ce Wizard的眼睛给了The frost giant希望他看看美好世界,不再破坏自然,The frost
giant却不肯看世界,只是把眼睛收藏起来.

-----------------------------
用心而非仅用眼

-----------------------------
帮Ice wizard取回眼球以及找回妹妹。

-----------------------------
越来越没有意思了

-----------------------------
Merlin 这几本比较丰富好看一些

-----------------------------
四友齐聚极北冰屋，冰巫赎眼雪橇扬帆，命运编织失心盲眼，冰眼到手雪崩狼救，鹅妹
回家冰巫复明，狼返法师雪人不存。

-----------------------------
People often try to convince us that the world is scarier than it truly is.

-----------------------------
边吃边看，也花了两个小时看完。故事本身还是挺精彩的，两匹狼竟然就是他们一直在
找的人！完全没有想到！

-----------------------------
每天看书32_530L

-----------------------------



冰巫师好弱

-----------------------------
It is a magical adventure that a pair of brother and sister and their two friends together
go to the land behind the clouds for undoing an bargain with the Norns and retrieving
the eye of the ice wizard.it is for four-grade student,but as a chinese adult,i find my
view that it is more logicality and intelligence than most of thestories i have read
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